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مربي قهرمان بايد خودش را مديريت كند 
فيروز كريمي مربي خوب و پرافتخاري بود و بســياري از شــاگردانش 
عملكرد فني او را تحســين مي كردند اما سال هاي آخر دچار يك سري 
حواشي شد كه بيش از همه به خودش لطمه زد. الان مدت ها از حضور 
آقافيروز در ليگ برتر مي گذرد و همچنان خبري از او نيست. اتفاقاً ساكت 
الهامي هم سال ها دستيار فيروز كريمي بود و نكات بسياري را از او آموخت 
اما ساكت هم گاهي حركاتي را انجام مي دهد كه به ضررش تمام مي شود. 
مثلاً وقتي در فينال جام حذفي با تراكتور استقلال را برد آن قدر كنار زمين 
شلوغ كرد كه بعد از بازي هيچ كس به برد او و توانايي هاي فني  اش اشاره 
نكرد. امســال هم قهرماني تيم شايسته نساجي تا حدي تحت الشعاع 
مسائل حاشيه اي قرار گرفت و باز هم ردپاي ساكت در اين مسائل ديده 
مي شود. البته نه اينكه او مقصر تمام جنجال ها باشد يا مثلًا دستور داده 
باشد درب رختكن آلومينيوم را ببندند اما به هر حال به سود خود الهامي 
اســت كه رفتارش و حتــي مصاحبه هايش را مديريــت كند تا عمر 

مربيگري  اش را بيشتر كند. 
الهامي از نظر فني مربي توانايي است و اين توانايي را در چند سال اخير 
در تراكتور و نساجي و در ليگ برتر و جام حذفي نشان داده است. حالا هم 
كه مي توان او را يك مربي آســيايي دانســت چون بايد با نساجي به ليگ 
قهرمانان آسيا برود. پس حتماً بايد رفتاري در حد يك مربي قهرمان و يك 

سرمربي آسيايي داشته باشد.
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پرسپولیس و استقلال يک سال ديگر هم در آسیا نیستند

شیری در مصاحبه اختصاصی با خبرورزشی:

 در مکــه خدا را شکـــر کردم که
نکونام و فولاد را سر راهم قرار داد

  پورتو چه نیازی به تبانی با تیم ته جدولی داشت؟

تهمت کثیف به طارمی
    بزرگ ترین سرمایه  یک    فوتبالیست   

اعتماد   سرمربی   است
 برای   پرسپولیس  آرزوی   موفقیت 

می کنم   اما   فولادی   هستم

 شماره ۸  منتظر  پیشنهاد 
تمدید  پرسپولیس  است؟

قربانی: برنامه لیگ قهرمانان 
آسیا مسخره است 

دودستگی میان هواداران؛ 
یحیی بماند یا برود؟

 انگیزه های مجیدی
 برای شکستن طلسم ۹ ساله 

درخواست ۲۰۰ هزار دلاری 
نوراللهی از پرسپولیس 

پشت پرده قرارداد نبستن اسدی با بوریرام تایلند

پرسپولیس 
 به دنبال

شکستن طلسم 
۱۴۰۱

اتفاق تلخ برای آبی و قرمز

عموزاد:  اولویت  اصلي  بالا 
بردن  پرچم  ایران  است

بهتاش فريبا، بازيكن اسبق تيم ملي همچنين مربي و بازيكن اسبق 
اســتقلال در گفت وگو با خبر ورزشي، درباره برنامه ريزي جديد 
كنفدراسيون فوتبال آسيا براي ادامه رقابت هاي ليگ قهرمانان 
۲0۲۲ و شروع مسابقات ۲0۲۳ در شهريور 1401، همچنين بازي 

استقلال مقابل سپاهان مطالبی را ذكر كرد. 
  نظرتان درباره برنامه ریزي لیگ قهرمانان 
آسیا و بازي بعدي فولاد در این رقابت ها در 

بهمن ماه سال جاري چیست؟
با اين برنامه بين دو مســابقه 10 ماه فاصله 
مي افتد! قطعاً مسئولان كنفدراسيون آسيا بايد 

در اين باره تجديد نظر كنند. چون اين برنامه ريزي 
تمام فدراسيون هاي عضو را دچار دردسر مي كند. 

  به نظر شما چرا چنین تصمیمي گرفته شده؟
معمولاً همه برنامه هاي ليگ قهرمانان آســيا براســاس جدول 
مسابقات تيم هاي شرق آسيا تنظيم مي شود ولي با اين برنامه ريزي 
تمام مسائل فوتبالي در كشورهاي مختلف كن فيكون مي شود. 

  شما در تا به حال  با چنین برنامه ریزي برخورد کرده بودید؟
خير! تا به حال نديده بودم و فكر مي كنم به خاطر برگزاري 
مسابقات جام جهاني تاريخ به اين شكل دستخوش تغييرات 

شده است. مي خواستند جام جهاني  به جاي خردادماه 
در آبان و آذر برگزار شود كه هوا در قطر خنك تر 

شود ولي قرار نبود برنامه AFC به اين شكل 
به هم بريزد. 

  بهتر نبود مسابقات لیگ 2022 در همین 
ماه هاي پیش رو و تا تابستان تمام شود؟

قطعاً همين حالا هم مي توانند اين كار را انجام 
بدهند. كنفدراسيون آسيا بايد اين برنامه را به 

اين شكل تغيير بدهد. پيشتر كه بين دو مرحله سه 
ماه فاصله مي افتاد خيلي از تيم ها نفرات شــان يا حتي 

سرمربي شان عوض مي شد و همان زمان هم انتقادات زيادي به 
اين مدل بازي وارد بود ولي حالا با فاصله 10 ماهه و بعد، از بين 
رفتن يك سال مسابقات آسيايي اوضاع قوز بالاي قوز مي شود. 

  چطور؟
شما نگاه كنيد ؛ ما در پايان اين فصل دو قهرمان حذفي و ليگ را 
داريم، دوباره ســال آينده خردادماه دو قهرمان حذفي و ليگ 
بعدي هم به اين قهرمانان اضافه مي شــوند. در آن صورت كدام 
تيم بايد به آسيا برود؟ كدام تيم نبايد برود؟ اگر مي خواهند تعداد 

تيم ها را زياد كنند تا ليگ قهرمانان مثلاً با حضور هشت نماينده 
از ايران برگزار شود، پايان مسابقات چه تاريخي خواهد بود؟ من 

معتقدم AFC بايد در اين زمينه تجديد نظر كند. 
  فکر مي کنید تیم فولاد 10 ماه بعد در چه شرایطي برگردد؟

مــا از 10 روز آينده خودمان خبــر نداريم، چطور 
مي توان درباره 10 ماه بعد پيش بيني كرد. 

  به نظر شما فدراسیون فوتبال ایران چه واکنشي 
باید نسبت به این موضوع داشته باشد؟

قطعاً بايد خيلي محكم برخورد كند و با مســتندات 
بگويد كه ما همين حالا يك قهرمان حذفي كه نساجي 
باشد را داريم و يك قهرمان ليگ برتر. سال آينده كه دو 
قهرمان ديگر به اينها اضافه شد به علاوه تيم هاي سهميه دار، 
آن وقت تكليف شان چيست؟ بايد نامه نگاري شود. نه تنها ما، بلكه همه 

اعضاي كنفدراسيون فوتبال آسيا بايد اعتراض كنند. 
  فکر مي کنید تغییري به وجود بیاید؟

من معتقدم اين يك برنامه اوليه اســت كه فكر نشده آن را اعلام 
كرده اند و حتماً در روزهاي آينده برنامه را تغيير خواهند داد. چون 
كشوري مثل ايران كه همواره پرتماشاگرترين مسابقات را در آسيا 
داشته از اين بابت ضرر مي كند و اين ضرر متوجه AFC هم خواهد 
شد. از سوي ديگر كشورهايي مثل عربستان، ژاپن و بقيه 
هم ضرر مي كنند. اين برنامه قطعاً تغيير مي كند. 

  بازي ســپاهان و اســتقلال را چطور 
پیش بیني مي کنید؟

سپاهان تازه از آسيا برگشته و اين تيم دو 
حالــت دارد. يا از نظر روحي رواني تيمي 
به هم ريخته است و توان هميشگي  اش را 
ندارد و يا شايد بخواهد انتقام نتايج ضعيفش 

در آسيا را از استقلال بگيرد. 
  با توجه به ضعف سپاهان در آسیا و دریافت 12 گل خورده 

به نظرتان استقلال مي تواند از این نقطه ضعف استفاده کند؟
بستگي دارد كه استقلال بازيكنان پا به توپ رَوَنده داشته باشد 
يا نه! نفراتي كه بتوانند از بين مدافعان كند سپاهان عبور كنند. 
من قبلًا هم گفته بودم كه سپاهان دفاعش باز است و سرعت 
دفاع وسط هايش كم. به نظرم استقلال بايد اين مسابقه را به 
۶ وقت 1۵ دقيقه اي تقسيم كند تا برنده از ميدان خارج شود. 
برد استقلال در اين بازي خيلي مهم است و مي تواند 90درصد 

راه قهرماني را براي استقلال هموار كند. 

 مدعیان تیم جوانان همه امروز بايد به فدراسیون بروند  
مدعيان ســرمربيگري تيم جوانان بايد امروز در فدراســيون فوتبال از 
برنامه هاي خود دفاع كنند. طبق هماهنگي هاي صورت گرفته قرار است 
كانديداهاي احراز سمت سرمربيگري تيم جوانان امروز به فدراسيون رفته 
و هر كدام به صورت جداگانه با اعضاي كميته فني ملاقات كنند. آنها در 
اين نشست برنامه هاي خود را پيرامون هدايت اين تيم ارائه مي كنند و در 
موردش توضيح مي دهند. قطعاً از ايــن كانديداها پيرامون برخي نكات 
موجود در برنامه هاي شان سؤالاتي نيز پرسيده خواهد شد كه بايد از خود 
دفاع كنند. مجيــد نامجومطلق، صمد مرفاوي و اميرحســين پيرواني 

جدي ترين گزينه هاي هدايت تيم جوانان محسوب مي شوند.
 ماجدي در افطاري رئیس جمهور  

رياست محترم جمهور شامگاه جمعه ميزبان گروهي از اهالي ورزش بود و 
براي شان ضيافت افطاري ترتيب داد. ميرشاد ماجدي سرپرست كنوني 
فدراسيون فوتبال هم كه اين روزها درگير مسائل بسياري پيرامون امور 
مديريتي اين فدراسيون و البته شرايط آماده سازي تيم ملي جهت حضور 
در جام جهاني  است نيز از جمله كساني بود كه در اين ضيافت شركت كرد. 
ماجدي و گروهي از مديران ارشــد فدراسيون پس از قطعي شدن حضور 
ايران در جام جهاني  از دولت و همه ارگان ها براي كمك به روند آماده سازي 
تيم ملي جهت حضور قدرتمندانه در اين مســابقات تقاضاي مساعدت و 

همكاري كرده بودند. 
 يارانمسيبهجايدبيبهملبورنميروند  

ايران-آرژانتین به احتمال زياد برگزار نمي شود!
احتمال اينكه تيم ملي كشــورمان قبل از آغاز رقابت هاي جام جهاني  به 
مصاف آرژانتين برود بسيار كم است. در واقع بايد اين طور گفت كه تغيير 
برنامه آرژانتيني ها اين احتمال را به طرز قابل ملاحظه اي كاهش داده است.  
بر اساس برنامه قبلي قرار بود ياران ليونل مسي پيش از برگزاري جام جهاني  
به دبي ســفر كرده و ضمن برگزاري اردوي تداركاتي، يكي دو مســابقه 
دوستانه هم در اين شهر انجام بدهند ولي حالا روند آماده سازي آنها تغيير 
كرده و با توجه به قرارداد هاي تبليغاتي كه دارند قرار شده تيم ملي آرژانتين 
براي يك اردوي مقطعي راهي شــهر ملبورن در استراليا شود. با توجه به 
فاصله بسيار زياد ميان تهران و ملبورن و همچنين قراردادهايي كه آرژانتين 
با شــركت هاي مختلف براي برگزاري ديدارهاي تداركاتي پيش از آغاز 
رقابت هاي جام جهاني  دارد، احتمال اينكه ما بتوانيم قبل از آغاز مسابقات 
قطر ۲0۲۲ با تيم ملي آرژانتين بازي دوستانه برگزار كنيم در حال حاضر 
زير 10 درصد تلقي مي شــود مگر اينكه برنامه آرژانتيني ها دوباره عوض 

شود كه البته احتمالش كم است.

مهدي عبدي مهاجم شمالي پرسپوليس 
بعد از يك نيمه حضور در ديدار دوستانه 
تيمش مقابل نيروي زميني، ورزشگاه 
شهيد كاظمي را ترك كرد و خودش را به 
ورزشــگاه آزادي رســاند تا در جشن 
قهرماني نساجي مازندران در جام حذفي 
شركت كند. همين موضوع باعث ايجاد 
حاشيه و جنجال شد و يحيي گل محمدي 
مهاجــم جوان تيمــش را از حضور در 
تمرين پنج شنبه منع كرد. عبدي در چند 
فصل اخير گل هاي بسيار مهمي را براي 
اين تيم به ثمر رســانده است. گلزني در 
دربي و حساس ترين مسابقات آسيايي، 
تجربه بزرگي براي مهدي عبدي بوده و 
ايــن بازيكن را به يــك مهاجم گلزن و 

مطرح در فوتبال ايران تبديل كرد. عبدي 
همين حالا هم بهترين گلزن پرسپوليس 
در اين فصل محســوب مي شود، با اين 
حال در چند وقت اخير اين بازيكن افت 
محسوســي كــرده و بعد از پيوســتن 
شــيرزود تميروف هم بــه يك بازيكن 
نيمكت نشــين در اكثر بازي ها تبديل 
شده است.  خيلي ها معتقد بودند با توجه 
به مهاجماني كه در تركيب پرسپوليس 
حضور دارند، عبدي هم فرصت بيشتري 
براي بازي كردن پيدا كند و هم عملكرد 
بهتري از خودش بــه نمايش بگذارد. 
اتفاقي كه تا اينجــا رخ نداده و عبدي 
انتظارات را برآورده نكرده است. حواشي 
به وجود آمده براي عبدي و همچنين 

عملكرد نه چندان خوب او در چند بازي 
گذشــته يك موضوع را به خوبي ثابت 
مي كند. عبدي طي چند وقت گذشته 
تمركز خوبي روي تمرينات و بازي هاي 
پرسپوليس نداشته و يكي از دلايل عدم 
تمركز اين بازيكن به هجوم ايجنت ها 
براي ترانســفر اين بازيكن برمي گردد. 
شنيده هاي ما حاكي از آن است كه ظهر 
پنج شنبه و چند ســاعت قبل از ديدار 
دوســتانه پرســپوليس مقابل نيروي 
زميني، جلســه اي بين عبدي و چند 
ايجنت برگزار شد و در خصوص ترانسفر 
مهاجم پرسپوليسي ها، پيشنهادي به 
ايــن بازيكــن ارائه شــد. آن طور كه 
شــنيديم، عبدي دو پيشنهاد از ليگ 

پرتغال دريافت كرد كه هر دو پيشنهاد 
را به دليل پايين بودن مبلغ پيشنهادي 
آنها رد كرد.  گفتني است عبدي با وجود 
اينكــه چند فصل ديگر با پرســپوليس 
قــرارداد دارد،  بندي در قراردادش وجود 
دارد كه به راحتي و با پرداخت 100 هزار 
دلار مي تواند از پرسپوليس جدا شود و به 
يك تيم خارجي بپيوندد. خود عبدي در 
صورت رســيدن يك پيشــنهاد خوب 
خارجي كــه از نظر مالي مورد تأييدش 
باشــد، دوست دارد حضور در يك ليگ 
ديگــر را تجربــه كند. اگــر هم چنين 
پيشــنهادي براي عبدي نرسد، فصل 
آينــده هم او را با پيراهن پرســپوليس 

خواهيم ديد.

مهدی2پيشنهادپرتغالياشراردكرد
عبدی با پرداخت 100 هزار دلار  مي تواند جدا شود

رئيس اسبق فدراسيون فوتبال گفت: حتماً برنامه 
جديد ليگ قهرمانان آسيا در كميته تخصصي 
كنفدراسيون فوتبال آسيا و سپس هيئت رئيسه 
تصويب شده وگرنه اعلام نمي شد. علي كفاشيان، 

رئيس اسبق فدراسيون فوتبال ايران 
در گفت وگو با خبر ورزشي، درباره 
برنامه ريزي جديد ليگ قهرمانان 
و ادامــه مســابقات تيم هاي 
شركت كننده پس از جام جهاني  
۲0۲۲ قطر در بهمن ماه ســال 

جاري، همچنين چرايي تعليق يك 
ساله ليگ قهرمانان آسيا اظهاراتي را 

مطرح كرد. 
  از برنامه جدید AFC براي ادامه رقابت هاي 
آسیایي لیگ قهرمانان 2022 خبر دارید؟ اینکه 
عملاً لیگ قهرمانان در فصل بعد برگزار نمي شود؟

به طور دقيق نه اما شــنيدم كه قرار است ادامه 
مسابقات بهمن ماه برگزار شود. 

  چرا چنین تصمیمي با این فاصله گرفته شده 
است؟

به هر حال بيماري كرونا باعث بروز بسياري 
از ناهماهنگي در برگزاري مسابقات فوتبال 
در سراسر جهان به ويژه آسيا شده و تا تقويم 
كلي مسابقات روي غلتك نيفتد شاهد چنين 
 AFC مشكلاتي هســتيم. قطعاً مسئولان
سعي مي كنند اين وضعيت را به بهترين نحو 

پيش ببرند. 
  فاصله 10 ماهه بین مســابقات امروز فولاد 
خوزستان تا مرحله بعدي، لطمه اي به نماینده 

کشورمان وارد نمي کند؟
قطعاً اين به ضرر تيم فولاد خواهد بود. هميشــه 
فاصله چند ماهه بين دو مرحله گروهي و حذفي 
باعث افت تيم ها مي شد. چون ممكن بود بازيكنان 
مصدوم شوند يا تيم ها تحت تأثير تغييرات زيادي 

قرار بگيرند. 
  به نظر شما زماني که AFC چهار سال پیش 
میزباني جام جهاني  را )در قطر( مي پذیرفت، نباید 

به این مسائل فکر مي کرد؟
حتماً كنفدراسيون آسيا مزايايی از اين بابت داشته 
كه حاضر شده ليگ قهرمانانش زير سؤال برود و 
چنيــن وضعيتــي برايش به وجــود بيايد. لابد 
براي شــان ارزش داشــته و امتيازات 

زيادي از اين طريق گرفته است. 
  با این شرایط تکلیف تیم هایي 
مثل نســاجي که در جام حذفي 
قهرمان شــد و سهمیه آسیایي 
گرفته و البته قهرمان این فصل 
لیگ ایران چه مي شود؟ چون عملًا 
یك سال مسابقات برگزار نخواهد شد. 
البتــه قهرمانان دور بعــد جام حذفي و لیگ 

بیست ودوم را هم باید به این تیم ها اضافه کرد؟
چه بگويم! حتماً تمهيداتــي تا آن زمان صورت 

خواهد گرفت. 
  وظیفه فدراسیون فوتبال ایران در این زمینه 

چیست؟
تا جايي كه من از تصميم سازي ها در كنفدراسيون 
آســيا خبر دارم حتماً در اين باره از فدراسيون ها 

نظرخواهي شده است. 
  چطور؟

معمولاً در AFC از برخي فدراسيون هاي عضو كه 
فعال تر از ســايرين هســتند، درباره هر موضوع 
اينچنيني نظرخواهي مي شــود. سپس نظرات 
جمع شده در يك كميته به اسم كميته تخصصي 
مورد بررسي دقيق قرار مي گيرد تا براي تصويب 
به هيئت رئيسه برود. سپس آنها با تصويب موضوع 
مورد بحث آن را به فدراســيون هاي عضو اعلام 
مي كنند. معمولاً فدراسيون هايي مثل ژاپن، كره، 
قطر، امارات و... كه از اعضاي اين كميته هستند 

در اين زمينه نظر مي دهند. 
  ایران هم هست؟

الان نمي دانم ايران هم عضو است يا نه. چون فعلًا 
فدراسيون ما تا حدي اوضاعش به هم ريخته شده. 
  شما راهکار یا پیشنهادي براي این موضوع ندارید؟

فعلاً راهكاري براي اين موضوع به ذهنم نمي رسد. 

AFC بدون اطلاع اعضا برنامه ريزي نمي كند
كفاشيان:برنامهجديدليگقهرمانانبهخاطركروناست

سپاهان دنبال انتقام از استقلال است
بهتاشفريبا:برنامهجديدAFCقوزبالايقوزاست

 لابد جام جهاني 
براي AFC مزايايي 
داشته كه معتبرترين 
 لیگش را زير سؤال 

برده است

 فدراسیون 
 بايد به برنامه 

 AFC اعتراض 
كند

عصبانيتاسكوچيچازمسابقهاحتماليبانيوزيلند  
همه بازي هاي تیم ملي بايد با من هماهنگ شود 

مدت هاست بحث بازي با نيوزيلند در قطر بر سر زبان ها افتاده و با توجه به 
اينكه تيم فوق در رنكينگ فيفا از ايران پايين تر قرار دارد، اگر بازي دوستانه 
برگزار شود نيوزيلندي ها بايد به ما مبلغي هم تحت عنوان دستمزد بپردازند. 
البته نيوزيلند مي خواهد مسابقه تداركاتي  اش با ايران حتماً قبل از ديدار 
رسمي اين تيم در مرحله پلي  آف باشد و به همين دليل درخواست جدي 
كرده كه بازي پشت درهاي بسته انجام شود و هيچ گونه تصويربرداري از 
آن صورت نگيرد تا شرايط تاكتيكي  اش لو نرود.  در اين ميان نكته بسيار 
مهم اما عصبانيت دراگان اسكوچيچ است. هر چند احتمال مي دهيم برخي 
مقامات فدراسيون اين مسئله را تكذيب كنند و مدعي شوند كه همه چيز 
در نهايت هماهنگي جلو مي رود ولي شنيده هاي ما از منابع موثق حكايت 
از آن دارد كه سرمربي تيم ملي پيش از ترك تهران پس از شنيدن ماجراي 
بازي با نيوزيلند عصباني شد و تأكيد كرد تمام ديدارهاي تداركاتي تا قبل 
از آغاز جام جهاني  بايد به طور كامل با او هماهنگ شود و فقط پس از اينكه 
اين شــخص به عنوان ســكاندار تيم ايران چراغ سبز نشان داد، برگزاري 
مسابقات جنبه قطعي به خود بگيرد.  البته با وجود اين ماجرا، باز هم اين 
بحث مطرح اســت كه به احتمال زياد ايران و نيوزيلند ماه آينده در دوحه 

به مصاف يكديگر خواهند رفت!
تفكيكگلهايآقايستارهدر4تيممختلف 
طارمي بیشترين گل را در پرسپولیس زد!

بدون شــك بهترين بازيكن حال حاضر فوتبال ايران، مهدي طارمي اســت. 
فوق ستاره ايراني بازيكن فيكس پورتو است و به همراه اين تيم در آستانه فتح 
ليگ پرتغال و كسب عنوان قهرماني قرار دارد. طارمي كه از بوشهر فوتبالش را 
آغاز كرد، در پرسپوليس چهره شد و بعد از كسب دو عنوان آقاي گلي و دعوت 
به تيم ملي، لژيونر شد. طارمي در دوران حضورش در پرسپوليس 11۲ بار براي 
اين تيم به ميدان رفت و موفق شد ۵۵ گل به ثمر برساند. مهدي بعد از حضوري 
كوتاه مدت در باشگاه الغرافه قطر، راهي ليگ پرتغال و باشگاه ريوآوه شد. اتفاقي 
كه شــروع درخشش هاي مهدي در فوتبال اروپا بود. مهدي در يك فصلي كه 
در اين تيم حضور داشت، فوق  العاده ظاهر شد و در ۳7 بازي آمار ۲1 گل را از 
خودش به ثبت رساند. بعد از ترانسفر به پورتو به عنوان يكي از قطب هاي فوتبال 
پرتغال، خيلي ها فكر مي كردند طارمي دچار افت شود و نتواند درخشش هاي 
قبلي را در اين تيم بزرگ تكرار كند اما مهدي نه تنها چنين شــرايطي را پيدا 
نكرد، بلكه روز به روز پيشــرفت كرد و در حال حاضر ستاره بي چون و چراي 
تيمش محسوب مي شود. طارمي تا اين لحظه و در بازي هايي كه براي پورتو 
به ميدان رفته 4۵ بار گلزني كرده كه آمار فوق  العاده اي است. همچنين مهدي 
كه يكي از اميدهاي ما براي درخشــش در جام جهاني  است، تا به حال در ۵7 
بازي ۲8 گل ملي دارد و البته كه اين فرصت براي او مهياســت در ديدارهاي 
پيش رو آمار گلزني خودش را بهتر از اين كند. هرچند تعداد بازي هاي مهدي 
براي هر يك از تيم هاي باشــگاهي  اش و البته تيم ملي مساوي نيست، ولي از 
نظر تعداد گل مهدي بيشترين گل زده را در پرسپوليس دارد و در همين تيم 

هم دو بار آقاي گل شد.
ماجدی:برنامهایبرایتغييرسرمربینداريم  

قطعاً با اسکوچیچ ادامه می دهیم
با وجود اعلام قبلي مبني بر تداوم همكاري دراگان اسكوچيچ با تيم ملي 
ايران طي روزهاي گذشته شايعاتي پيرامون مذاكرات مخفي با چند مربي 
خارجي ديگر بر ســر زبان ها افتاد و حتي نام فرانك ريكارد هم در فضاي 
مجازي مطرح شد ولي عالي ترين مقام كنوني فدراسيون فوتبال اين مسئله 
را تكذيب كرد. ميرشاد ماجدي عصر ديروز دقايقي قبل از ورود به ضيافت 
افطاري رئيس جمهور در گفت وگوي اختصاصي كوتاهي با خبر ورزشي 
پيرامون اين شــايعات گفت: »همان طور كه قبــلًا هم اعلام كرده بوديم 
برنامه اي براي تغيير سرمربي تيم ملي نداريم. دراگان اسكوچيچ در حال 
حاضر هدايت تيم ملي كشــورمان را برعهده دارد و فعلًا با ايشــان ادامه 
مي دهيم. هدف همه ما رســيدن به مرز آمادگي مطلوب و كســب نتايج 
مناسب در جام جهاني  است تا با اتكا بر آن موجب خوشحالي همه هموطنان 
عزيز شويم. براي اين كار بايد همه متحد باشيم و دست در دست يكديگر 

تيم ملي را كمك كنيم.«
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